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Spørsmål frå fylkesutvalet om Herdla bru. 
 
På møte i fylkesutvalet har representanten Roald Stenseide (FRP) stilt slikt spørsmål: 
  
Herdla bro er smal og liten plass til passering av 2 biler. Om sommeren er det stor trafikk til Herdla, og det 
kan være utfordring når det skal kjøres over broen. Er det mulig å få til en lysregulering av broen? 
 
Svar på spørsmålet 
Trafikken over Herdla bru kan signalregulerast utan at dette gjev kapasitetsutfordringar. Dette vil ha ein 
kostnad på om lag 2 mill. I høve til andre trafikktryggleiksutfordringar på fylkesvegnettet i Hordaland, er 
dette tiltaket ikkje gjeve prioritert. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


